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Наша  вчителька  англійської мови           

                Семіськова  

  Вікторія Анатоліївна    
            стала преможицею  

             обласно конкурсу      

            "Нове ім’я!  
         та  стала  фіналістом      

Американської  програми  

       «Педагогічної   

      майстерності»   
        Teaching Excellence  

  and Achievement  Program  

               (ТЕА 2011),  

 за що нагороджена грандом  

    на 2-х місячне навчання          

              у Вашингтоні! 
 

 З Новим роком, шановні читачі! Щастя Вам та Вашим близьким, злагоди 

Вашій родині! 
 Грудень  – найщасливіший місяць для кожного школяра – щасливий час відпочинку, 

канікул. Але для студентів – це час не лише свят, але й підготовки до іспитів. Півроку 

назад я теж долучилася до студентської родини.  Я навчаюся у Київському 

національному університеті ім.Тараса Шевченка на філософському факультеті. Зараз я 

щаслива кожного дня відкривати двері «храму знань», коридорами якого ходили  

Т.Г.Шевченко та М.Костомаров, але мій шлях до мрії був непростим. Не буду 

приховувати, що зі спеціальністю я визначилася лише під час подання документів. 

Саме це було найбільшою причиною неспокою для мене та моїх батьків впродовж 

всього одинадцятого клас у. Важливим етапом була підготовка до ЗНО. Морально було 

набагато важче, ніж фізично (недосипання, втома), адже кожного дня і вчителі, і батьки 

нагадували про важливість зовнішнього тестування. Тому нинішнім 

одинадцятикласникам  я бажаю не звертати уваги на розмови про ЗНО, не лякатися, а 

лише щодня ретельно готуватися, добре навчатися, адже бали атестату також є 

важливими при вступі, та впевнено йти до своєї мети. Не витрачайте свої сили даремно, 

терпіння вам знадобиться аби дочекатися остаточних результатів у серпні місяці. 

 Шлях вступу до університету довгий та тернистий, але почувати себе студенткою 

КНУ ім. Т.Г.Шевченка гідно цього! Успіхів та наснаги вам, любі одинадцятикласники!  
 

Випускниця гімназії 2011 р. 

 Дмитренко Олена 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Уже 21 століття триває 

удосконалення всього, що 

трапляється людям на очі. Палиця 

перетворилася на рушницю, 

вогнище замінила електроенергія, а 

люди… поступово стають роботами. 

Останні сто років усе захопила 

науково-технічна революція. Їй 

зовсім немає справи до ностальгії 

наших бабусь та їх роздумів про те, 

як змінюється наш світ у поганий 

бік… Ми і самі не помічаємо, як 

найбуденніші речі стають 

«НЕОРЕЧАМИ», що вже навіть для 

наших старших родичів є нічим 

іншим, як прибульцями з 

майбутнього. 
 

Торкнулися такі реформи і освіти. 

Роль школи в житті людини важко 

переоцінити. Історії не відомі масові 

повстання проти навчання рідної мови, 

математики, біології, адже все це 

дійсно знадобиться в подальшому 

житті. 

Хоча… Крім недавньої ситуації в 

Амстердамі, коли майже 5000 

школярів робили на головній площі 

міста все, що забороняє країна, в якості 

страйку «непотрібним» предметам. 

(Непотрібними вони як раз і вважають 

в основному точні науки, але то вже 

специфіка й менталітет Голландії). 

Неймовірно, але влада розглянула їх 

пропозиції та пішла на поступки! Це 

справді можна назвати досягненням. 

Як би ми не були обурені 

поведінкою юних амстердамців, у їх 

діях була раціональність. Навіщо дітям 

днями стирчати в школі, уникаючи 

нових захоплень і досягнень 

відповідно, вражень, мрій і просто 

думок? Адже освіта має відповідати 

потребам соціуму обраної країни і 

людини-громадянина – а в них потреби 

саме такі. 

Повернімося ж до України. На 

щастя, у своїй alma mater я повною 

мірою можу спостерігати за ходом і 

розвитком шкільної програми з різних 

предметів і, відповідно, за логікою 

Міністерства освіти і науки України. І, 

чесно кажучи, не дуже її розумію. З 

дитинства нас націлюють на успіхи в 

навчанні задля дорослого життя – один 

з найкорисніших кліше - , але останнім 

часом ці успіхи даються надто дорогою 

ціною – здоров’я, особливо нервової 

системи, захоплень, вільного часу. І 

взагалі, доволі тяжко розвиватися 

всебічно, коли на тебе чекає купа 

професорського матеріалу з, 

наприклад, інформатики. От нащо 

дитині, яка збирається в майбутньому 

стати журналістом, перекладачем, 

письменником, знати, як намалювати 

стілець у форматі 3D? Особисто для 

мене залишається загадкою. 

Ми думали, що це задля того, щоб 

українські випускники мали більше 

шансів отримати престижне місце 

роботи, все-таки залишаючись в 

Україні. Але зовсім нещодавно 

телебачення порадувало такою 

новиною: наш Міністр освіти підписав 

указ про розроблення нового 

навчального плану для учнів 5-9 

класів. Години української мови та 

літератури для українських школярів 

зменшать, а історія України як предмет 

взагалі потоне в Лету. То про що 

взагалі можна говорити? Адже це аж 

ніяк не відповідає політиці українізації, 

що чинно проводилася останніми 

роками. До того ж, звільнені години, 

певно, наповнять якимось, 

безсумнівно, неймовірно важливим 

матеріалом… 

Отже, чого саме хоче сьогоденне 

Міністерство і скільки ще 

продовжаться його експерименти мені, 

на жаль, не відомо. Тож 

насолоджуймося почесною роллю 

піддослідних кроликів! Чи, може, 

оберемо стратегію мешканців 

Амстердаму? 
 

Продолжаем рубрику:  
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Луцюк Анастасия, 

ученица 11А класса, по 

окончании гимназии 

собирается стать 

дизайнером. 

Представляем вашему 

вниманию одну из  ее 

графических работ  

«Лина Костенко», 

которая была 

подготовлена на урок 

украинской литературы 

учителя 

Черниковой Н.В. 
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